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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2021. november 2. (kedd) napján 10 órakor a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendes nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta bizottsági tag;  
Móra Viktória bizottsági tag; 
 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:    dr.  Göttlinger István aljegyző; 

Kilián Máté kommunikációs referens; 
Taba Erika adminisztrátor; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető;  

 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A rendkívüli nyilvános ülést 10 órakor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Városi Bölcsődéje és a Pécsi 
Tudományegyetem Kelemen Endre Egészségügyi Technikum és Szakképző Iskola között 
létrejövő gyakorlati képzésről szóló megállapodás jóváhagyására- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(75. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Göttlinger István aljegyző 
Előadó: dr. Göttlinger István aljegyző 
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2. napirendi pont: 

Az általános iskolák felvételi körzetének felülvizsgálata- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(80. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
3. napirendi pont: 

Egyebek 
 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Városi Bölcsődéje és a Pécsi 
Tudományegyetem Kelemen Endre Egészségügyi Technikum és Szakképző Iskola között 
létrejövő gyakorlati képzésről szóló megállapodás jóváhagyására- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(75. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Göttlinger István aljegyző 
 

Murvai Árpád elnök: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Városi Bölcsődéje és a 
Pécsi Tudományegyetem Kelemen Endre Egészségügyi Technikum és Szakképző Iskola között 
létrejövő gyakorlati képzésről szóló megállapodás jóváhagyása a feladatunk. Van e hozzá 
szóbeli hozzátenni valója? 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Hát tulajdonképpen egy Közgyűlés által megelőlegezendő 
pénzösszegnek a támogatását kérjük a tisztelt bizottságtól, illetve, majd egy felhatalmazást az 
intézményvezető részére, hogy aláírhassa az intézményvezető asszony a megállapodást. Ezzel 
a Pécshez tartozó intézménnyel. Ennek oka pedig az, hogy ellentmondó állásfoglalást kaptunk 
a NAV-tól. A tét az, hogy a szekszárdi önkormányzat által fent tartatott intézmény adjon 
gyakorlati helyet ezeknek a tanulóknak. A jelen szabályozás szerint nekik csökkentett bért kell 
adni. Szerződést kell kötni az intézménynek velük. Ezt az önkormányzat finanszírozza. Azonban 
ha a NAV befogadja a bejelentkezésünket, akkor ezt az összeget teljes egészében visszakapjuk. 
Az idei évről lenne szó. Ehhez az előterjesztésben szereplő összeget meg kéne előlegezni. Egy 
mondatot szeretnék mondani, miért állt elő ez. Eddig nem érkezett hozzánk ilyen igény a 
gyakorlati helyekkel kapcsolatban. Amikor más településeken ez megtörtént, nem 
jelentkeztek, tehát nem itt történt mulasztás. Az igény most jelentkezett. Leültettem az 
érintetteket. Fogadókészség a részükről meg van. Kérésük az, hogy szülessen erről igenlő 
döntés a fenntartó által. 
 
Móra Viktória tag: Mekkora az esélye, hogy ezt meg fogjuk kapni? 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Optimista vagyok. Én nem tudom elképzelni, hogy egy 
hiányszakmába képzünk szakembereket.  
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Faragó Zsolt tag: Azt gondolom, hogy ez pozitív irány. A támogatást támogatom, még akkor 
is, ha nem sikerül visszaigényelni. Én abszolút támogatom. 
 
Murvai Árpád elnök: Én azt gondolom, hogy elemi szintű érdeke a városnak, hogy az 
Egyetemmel és a hozzá tartozó intézményekkel hosszútávú jó kapcsolatot alakítson ki. Ez a 
városunknak is érdeke. Én úgy gondolom ez egy nagyon jó kezdeményezés. Ha az intézmények 
részéről van fogadókészség, akkor feltétlenül támogatom.  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 21/2021. (XI. 02.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Városi Bölcsődéje 

és a Pécsi Tudományegyetem Kelemen Endre Egészségügyi 
Technikum és Szakképző Iskola között létrejövő gyakorlati képzésről 

szóló megállapodás jóváhagyásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Városi Bölcsődéje és a Pécsi Tudományegyetem 
Kelemen Endre Egészségügyi Technikum és Szakképző Iskola között 
létrejövő gyakorlati képzésről szóló megállapodás jóváhagyását 
javasolja a Közgyűlés számára. 

 
Határidő:  2021. november 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. napirendi pont: 

Az általános iskolák felvételi körzetének felülvizsgálata- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(80. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Murvai Árpád elnök: A második napirendi pont a szekszárdi általános iskolák felvételi 
körzetének felülvizsgálata véleményezése. Van e szóbeli kiegészítés? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Ez egy rutin. Minden évben van egy ilyen 
megkeresés. Erre most azért van szükség itt, mert három új elnevezésű utca lett és mind a 
három a Baka általános iskolához tartozik.  
 
Murvai Árpád elnök: Tudunk ott egy lakosságszámot?  
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dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Ezek ilyen kis zsákutcak, inkább idősek laknak 
ott, de van egy nagyobb család és gyerekek. 
 
Murvai Árpád elnök: Hány általános iskolásunk lesz? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Majnay Gábor lehet tud mondani számokat is, 
de az októberi statisztikák alapján van olyan intézmény, ahol 50 %-os a kihasználtság.  
 
Murvai Árpád elnök: Arra lennék kíváncsi,hogy hányan mennek elsőosztályba? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Hát a gyermekek negyedét visszatartották az 
oviban. Aki augusztus 31-én betöltötte a 6. életévet, elvileg el kellett mennie iskolába. 
Majdnem az összes gyermeknek, akinek kérte a szülője, javasolták, hogy maradjon még, ezt a 
döntő szerv jóvá is hagyta. Tendencia, hogy Szekszárdon egyre kevesebb az első osztályos diák. 
 
Murvai Árpád elnök: Ez baj. 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 
igen szavazattal, 2 nem szavazat mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 22/2021. (XI. 02.) határozata 

az általános iskolák felvételi körzetének megállapításáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága „Az általános iskolák felvételi körzetének 
felülvizsgálata” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő:  2021. november 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. napirendi pont: 

Egyebek 
 
Murvai Árpád elnök: Megkérem dr. Horváth Annamária köznevelési referenst, hogy 
ismertesse a jó hírt a korábbi ülésen tárgyalt „Tanulj, hogy boldogulj!” ösztöndíjprogrammal 
kapcsolatban. 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens Az biztos, hogy alaposan megvizsgálták a 
pályázatokat. A bizottság által javasoltak közül 2-t kiemeltek, illetve 2 másikat betettek és azt 
a kettőt és még egy harmadikat is megjelöltek. Azt a hírt kaptuk, hogy szeretnének nekik is 
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számítógépet venni. Annyi a kérés, hogy egy sajtótájékoztató keretében szeretnék ezeket 
átadni. Nyílván egy kis reklám, nekik is.  
 
Murvai Árpád elnök: Megérdemli ez a cég, hogy megtörténjen ez az ünnepélyes 
sajtótájékoztató. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 10:18 órakor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


